

2021-2022 Wedding Ceremony Cocktail Package in Rooftop Garden 2021 – 2022 露天空中花園證婚酒會套餐



Situated in the heart of Causeway Bay, The Park Lane Hong Kong, a Pullman Hotel is one of the best locations for weddings in town. The Rooftop Garden offers panoramic views of the Victoria Harbour and Victoria Park. Along with our custom-made wedding ceremony cocktail package, we offer unforgettable and memorable experiences to you and your guests on your big day.

Wedding Ceremony Cocktail Package in the Rooftop Garden starting from HK\$58,000 for maximum 60 persons with the following privileges will be offered:

- ❖ Usage of wedding ceremony venue for two hours (3:00pm to 5:00pm)
- ❖ A bottle of Sparkling wine
- ❖ 50 dozens of cocktail canapes
- ❖ 2 hours unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and house beer
- ❖ Complimentary venue set up service include reception table, chairs, silk floral arch, microphone and PA system
- ❖ Elegant floral centerpiece for signing table (according to seasonality)
- ❖ Three complimentary car park coupons valid for 3 hours each in Wilson Parking
- ❖ Discount on published rate offered for bridal room and guest room (Discount rate subject to hotel's occupancy)

位於銅鑼灣的心臟地帶，柏寧酒店是城裡婚禮最佳地點之一。露天空中花園飽覽維多利亞港和維多利亞公園的壯麗景色。我們的證婚場地租用套餐定必在您的大日子令您和客人體驗難忘的經歷。

證婚場地酒會套餐港幣\$58,000供六十位用，包括以下精選優惠：

- ❖ 證婚場地使用兩小時(下午三時至五時)
- ❖ 敬送葡萄汽酒一瓶
- ❖ 五十打精緻小食
- ❖ 兩小時無限量汽水、橙汁及特選啤酒供應
- ❖ 證婚場地基本安排，包括接待處、坐椅、絲花拱門、證婚桌及基本戶外音響器材
- ❖ 證婚桌鮮花擺設(根據季節性)
- ❖ 奉送三張“威信停車場”免費泊車券(每張三小時)
- ❖ 預訂蜜月客房及額外房間可獲折扣優惠(折扣優惠需視乎酒店入住率而確定)

Terms & Conditions

- Price is subject to 10% service charge
- The above package is valid from now till 30 December 2022
(Blackout date: 24 & 25 December 2021 & 2022)
- The Park Lane Hong Kong, a Pullman Hotel reserves the right to alter the above menu prices and items due to unforeseeable market price fluctuations and availability
- This package cannot be used in conjunction with other promotional offers, VIP cards or other discount voucher

條款及細則:

- 以上價格需另加一服務費
- 此優惠有效日期由即日起至2022年12月30日 (不適用於2021及 2022年12月24及 25日)
- 優惠及價目如有任何更改，恕不另行通知
- 此優惠不可與其他推廣優惠、貴賓卡或折扣券同時使用

For enquiries and reservations, please contact our Events Sales Office at (852) 2839 3322 or email to wedding@parklane.com.hk

查詢或預訂，請致電 (852) 2839 3322 或電郵至wedding@parklane.com.hk 與宴會部聯絡

Cocktail Canapés Menu
(Total 50 dozens)

Cold

- Foie Gras Mousse Crostini
鵝肝慕絲配多士
- Vietnamese Tuna Spring Rolls with Noug Cham Dressing
越式吞拿魚米紙卷配咸酸汁
- Tomato and Black Olives Mozzarella Stick
水牛芝士配蕃茄及黑水欖串*
- Smoked Salmon Rillettes with Caviar on Melba Toast
煙三文魚醬伴三文魚籽配薄多士

Hot

- Scallops in Crispy Kataifi with Wasabi Mayonnaise
脆炸帶子配芥末沙律汁
- Beef Tenderloin Skewers with Spicy Pepper Sauce
牛柳粒串配香辣椒汁
- Mini Quiche Lorraine
洋蔥煙肉撻
- Mini Pizza with Fresh Vine Tomato, Oregano & Mozzarella
迷你意大利薄餅*

Dessert

- Chocolate Truffle Cake
朱古力餅*
- Mini Oreo Cheese Cake
迷你曲奇芝士餅*
- Mango Panne Cotta
芒果奶凍
- Fresh Fruit & Berry Tartlets
雜果藍莓撻*

*Vegetarian items

證婚酒會套餐港幣\$58,000另加一服務費 (60位用)
Package Price at HK\$58,000 plus 10% service charge for 60 persons
額外人數每位另加港幣\$500元另加一服務費
Additional person (out of 60 persons) to be charged at HK\$500 plus 10% service charge per person.
(以上價格已包括60位兩小時無限量汽水、橙汁及特選啤酒供應)
(Inclusive of 2 hours unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice and house beer for 60 persons)

證婚酒會套餐港幣\$62,000另加一服務費 (60位用)
Package Price at HK\$62,000 plus 10% service charge for 60 persons
額外人數每位另加港幣\$560元另加一服務費
Additional person (out of 60 persons) to be charged at HK\$560 plus 10% service charge per person.
(以上價格已包括60位兩小時無限量汽水、橙汁、特選啤酒及特選紅白餐酒供應)
(Inclusive of 2 hours unlimited serving of soft drinks, chilled orange juice, house beer and house red & white wine for 60 persons)

有效日期由即日起至2022年12月30日 (不適用於2021及 2022年12月24及 25日)
The above packages are valid from now till 30 December 2022 (Blackout date: 24 & 25 December 2021 & 2022)